

ကန့်သတ်

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး တတိယနေ့ (၁၃.၂.၂၀၁၉)ရက်နေ့တွင် ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာစိစစ်ရေး ကော်မတီမှ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရှမ်းပြည်နယ်၏ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်း နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်သို့ အစီရင်ခံစာ ဖတ်ကြားရှင်းလင်းခြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ်အရ ရှမ်းပြည်နယ်ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံး ဆိုင်ရာစိစစ်ရေးကော်မတီက ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး အစီရင်ခံစာ တင်ပြဖို့ ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်။

ဒေါ်နန်းစမ်းစမ်းအေး၊ အတွင်းရေးမှူး၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေ အရအသုံးဆိုင်ရာ စိစစ်ရေးကော်မတီ။ အားလုံးပဲမင်္ဂလာပါရှင်။ ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်း ပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး၌ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းသည့် ၂၀၁၈ - ၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရှမ်းပြည်နယ်၏ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းများ အပေါ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာစိစစ်ရေး ကော်မတီ ကိုယ်စား အတွင်းရေးမှူးဖြစ်သူ ကျွန်မ ဒေါ်နန်းစမ်းစမ်းအေးမှ အစီရင်ခံစာ ဖတ်ကြားတင်ပြ သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်ရှင်။

နိဒါန်း

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (ဒုတိယနေ့) (၁၁.၂.၂၀၁၉)ရက်နေ့၌ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းသည့် ၂၀၁၈ - ၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရှမ်းပြည်နယ်၏ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းများအပေါ် နည်းဥပဒေ ၆၅ နှင့်အညီ ကော်မတီအစည်းအဝေးကို (၈.၂.၂၀၁၉)ရက်နေ့နှင့် (၁၂.၂.၂၀၁၉) ရက်နေ့တို့တွင် ဌာန(၂၆)ခု တို့နှင့် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းဆွေးနွေးကာ နည်းဥပဒေ ၆၆ နှင့်အညီ အစီရင်ခံစာ ပြုစုတင်ပြခြင်းဖြစ်ပါ တယ်။

လေ့လာတွေ့ရှိချက်

၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာ ဥပဒေ (၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥပဒေအမှတ် ၆။) ကို ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်မှ (၂၁-၉-၂၀၁၈) ရက်နေ့တွင် ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါတယ်။

ကန့်သတ်

၂

ကော်မတီအစည်းအဝေး လေ့လာတွေ့ရှိချက်အရ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေ စာရင်းမှာ ပြည်ထောင်စုမှ အခွန်ဝေစုပိုမိုရငွေ ကျပ် ၂၂၇.၅၀၈ သန်း၊ ပြည်နယ်၏ အခွန် အကောက်ရငွေမှ ပိုမိုရရှိငွေ ကျပ် ၂၄၅.၈၈၁ သန်း၊ ပြည်နယ်၏ အခြားသာမန် ရငွေမှပိုမို ရရှိငွေ ကျပ် ၃၈၉၉.၀၈၁ သန်း၊ ပြည်နယ်၏ ငွေလုံးငွေရင်းရငွေမှ ပိုမိုရရှိငွေ ကျပ် ၁၀၆.၁၂၃ သန်း၊ စုစုပေါင်း ကျပ် ၄၄၇၈.၅၉၃ သန်း ပိုမိုရရှိခဲ့တာကို တွေ့ရှိရပါတယ်။

၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ တောင်းခံသည့် ဌာန(၁၉) ခု ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ငွေစာရင်းအောက်ပါဝင်သည့် ဌာန(၇)ခုအပါအဝင် စုစုပေါင်းဌာန (၂၆)ခုမှ သာမန်အသုံးစရိတ် ကျပ် ၁၄၉၂.၆၀၅ သန်း၊ ငွေလုံးငွေရင်း အသုံးစရိတ် ကျပ် ၁၅၉၅၈.၉၆၂ သန်း၊ စုစုပေါင်း ကျပ် ၁၇၄၅၁.၅၆၇ သန်း တောင်းခံထားသည်ကို တွေ့ရှိ ရပါတယ်။ သာမန်အသုံးစရိတ်အနေဖြင့် လစာစရိတ်ချီးမြှင့်ငွေ၊ ခရီးစရိတ်၊ ပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်း၊ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းတို့အတွက် ကုန်ကျစရိတ်နှင့် လုပ်အားခ၊ ဓာတ်ဆီ/ စက်ဆီ၊ ပြင်ဆင် ထိန်းသိမ်းစရိတ်၊ ပညာရေးနှင့် လူမှုရေးအသုံးစရိတ်နှင့် ပင်စင်စသည့် ခေါင်းစဉ် များအတွက် တောင်းခံထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါတယ်။ ငွေလုံးငွေရင်းအနေဖြင့် တည်ဆောက် ရေး၊ စက်ပစ္စည်း/ ပရိဘောဂ၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် အခြားစသည့် ငွေစာရင်းခေါင်းစဉ်များ အတွက် တောင်းခံ ထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။ အဓိကအနေဖြင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်သည့် အဖွဲ့(၉)ဖွဲ့အတွက် စုစုပေါင်းငွေလုံးငွေရင်း အသုံးစရိတ်၏ ၈၉.၅၇% တောင်းခံထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါတယ်။

၎င်းအဖွဲ့(၉)ဖွဲ့မှာ ပြည်နယ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုကြီးကြပ်ရေးရုံး၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန၊ ဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဦးစီးဌာန၊ ညောင်ရွှေပြတိုက်၊ ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း၊ အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန၊ လမ်းဦးစီး ဌာနနှင့် စည်ပင်သာယာရေး အဖွဲ့တို့ဖြစ်သည်ကို တွေ့ရှိရပါတယ်။ ကော်မတီအစည်းအဝေး ကျင်းပစဉ် (၂)ရက်တာကာလအတွင်း သက်ဆိုင်ရာဌာနထံသို့ လိုအပ်သောအချက်အလက်များ တောင်းခံခြင်း၊ ပြန်လည်ဖြည့်စွက်စေခြင်း၊ လိုအပ်သော လုပ်ငန်းများ ပြောင်းလဲဆောင်ရွက် ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ကော်မတီစိစစ်ချက်အရ ပြောင်းလဲတင်ပြလာသော လုပ်ငန်းများမှာ ဖော်ပြပါ Power point အတိုင်းမြင်တွေ့ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ဖန်

ကန့်သတ်

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ အားလုံးက မေးမြန်းနေကြတဲ့ စိတ်ထဲမတင်မကျဖြစ်နေကြတဲ့ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဆိုင်ကယ် သယ်ယူခ တစ်စီးလျှင် ကျပ်(၁)သိန်း ဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေစာရင်း၏ရငွေမှာ ပြည်နယ်ချုပ် အနေဖြင့် ၄.၅ ဘီလီယံတိုးခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရပြီး ပြည်နယ်အတွက် ပြည်ထောင်စုမှ ထောက်ပံ့ ပေးမည့်ငွေမှာ ကျပ် ၂၂၄ ဘီလီယံ ဖြစ်သည်ကို တွေ့ရှိရပါတယ်။

ဌာနဆိုင်ရာများ၏ တင်ပြချက်များအပေါ် စိစစ်ရာတွင် Estimate အသေးစိတ် မပါရှိခြင်း၊ PAE ဈေးနှုန်းကွာဟမှုရှိခြင်း၊ ဌာနဆိုင်ရာများမှ ဝယ်ယူမည့်ပစ္စည်းများ၏ စာရင်းအသေးစိတ်နှင့် Model Number များမပါရှိခြင်း၊ ဝန်ထမ်းဦးရေနှင့် လစာစာရင်း များတိုးလာသော်လည်း စာရင်းအသေးစိတ်မပါရှိခြင်း၊ ဒေသအလိုက် စီမံကိန်း ညွှန်းကိန်းများ နှင့်အညီ အညီအမျှ ဘတ်ဂျက်ခွဲဝေပေးမှုမရှိခြင်း၊ အချို့ဌာနဆိုင်ရာများသည် အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို အချိန်မီပေးပို့နိုင်မှုမရှိခြင်းနှင့် အလုပ်သမားဦးရေမှာ လိုအပ်သည်ထက် များနေခြင်းများကို စိစစ်တွေ့ရှိရပါတယ်။

အကြံပြုချက်

မည်သည့်ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်မဆို Estimate အသေးစိတ် ပူးတွဲတင်ပြပေးရန်၊ PAE ဈေးနှုန်းကွာဟမှုနည်းစေရန် အစိုးရအဖွဲ့မှ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ ဌာနဆိုင်ရာများမှ ဝယ်ယူမည့်ပစ္စည်းများ၏ စာရင်းအသေးစိတ်နှင့် Model Number များပါ ရှိစေရေး စိစစ်ကြပ်မတ်ရန်၊ ရှမ်း(တောင်)၊ ရှမ်း(အရှေ့)၊ ရှမ်း(မြောက်) တို့တွင် စီမံကိန်း ညွှန်းကိန်းများနှင့်အညီ အညီအမျှ ဘတ်ဂျက်ခွဲဝေချထားပေးရန်၊ အချို့ ဌာနဆိုင်ရာများမှ အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို အချိန်မီပေးပို့နိုင်ရေး ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန်၊ ပြည်နယ် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များမှ ဌာနဆိုင်ရာများအပေါ်တွင် စာဖြင့် တောင်းဆိုခြင်းမဟုတ်ဘဲ လွှတ်တော်၏ ကတိကဝတ်အရ မှတ်ချက်တွင် ထည့်သွင်းရေးသားရန်၊ တင်ဒါအောင် ကုမ္ပဏီများမှ ဆောက်လုပ်သည့် အဆောက်အဦ အရည်အသွေးအပေါ် သုံးသပ်၍ သင့်လျော်သော အဆင့်အတန်းများ သတ်မှတ်ပေးပြီး ထုတ်ပြန်ဆောင်ရွက်ရန်၊ အဆောက်အဦ အရည်အသွေး အာမခံချက်ကို (၅)နှစ်အထိ သတ်မှတ်ဆောင်ရွက်စေရန်၊ QC ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးချိန်တွင် သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်ရေး

စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ ဌာနများ၏ မြေပြင်ကွင်းဆင်း ဆောင်ရွက်ချက်များအပေါ် မူတည်၍ စက်သုံးဆီများကို စိစစ်အသုံးပြုစေရန်နှင့် သုံးစွဲရန် မသင့်လျော်သည့်မော်တော် ယာဉ်များအား အပ်နှံပြီးစက်သုံးဆီ အသုံးပြုမှုမရှိစေရေး ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ပေးရန် အကြံပြုတင်ပြအပ် ပါတယ်။

တင်ပြချက်

အဆိုပါ ရှမ်း(မြောက်)၊ ရှမ်း(တောင်)၊ ရှမ်း(အရှေ့) ဘတ်ဂျက်ခွဲဝေမှု မညီမျှပုံကို ထပ်ဆင့်တင်ပြခြင်း အကြောင်းရင်းမှာ လျှပ်စစ်၊ စွမ်းအင်နှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှာ လုပ်ငန်း အရေအတွက် (၁၁၁)ခု၊ ရှမ်း(မြောက်)မှာ လုပ်ငန်းအရေအတွက် (၉)ခု၊ ရှမ်း(အရှေ့)မှာ (၁၄)ခု၊ တစ်ဖန် အားကစားနှင့်ကာယပညာဦးစီးဌာန တောင်းခံထားသည့် လုပ်ငန်း(၁၇)ခု အနက် တောင်ကြီးဘောလုံးကွင်းနှင့်ဆက်စပ်၍ လုပ်ငန်းပေါင်း(၁၁)ခု၊ အခြားမြို့နယ်များအတွက် (၆)ခု ဆိုတာကိုတွေ့ရပါတယ်။ တင်ပြချက်အနေနဲ့ လာမည့် BE ဘတ်ဂျက်အတွက် ဘတ်ဂျက်များ ခွဲဝေရာမှာ ရှမ်း(မြောက်)၊ ရှမ်း(တောင်)၊ ရှမ်း(အရှေ့) အချိုးကျကျအညီ အမျှခွဲဝေပေးရန် ထပ်ဆင့်(ထပ်ဆင့်)တင်ပြအပ်ပါတယ်။ BE ဘတ်ဂျက်များကိုစိစစ်ရာမှာ ကော်မတီမှ အသေးစိတ် စိစစ်သွားမှာဖြစ်ပြီး လိုအပ်ပါက ဖြတ်တောက်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက် သွားမှာဖြစ်တဲ့ အကြောင်း ကိုလည်း တစ်ပါတည်းတင်ပြ အပ်ပါတယ်။

ယခု တင်ပြပါ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းများအား ကော်မတီမှ စိစစ်ခြင်း၊ လိုအပ်သည့် အချက်အလက်များ တောင်းခံခြင်း၊ ပြန်လည်ဖြည့်စွက်ခြင်း၊ လိုအပ်သောလုပ်ငန်းများ ပြောင်းလဲခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးတဲ့နောက် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းသည့် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေများမှာ ဌာနများအတွက် မဖြစ်မနေသုံးစွဲရမည့် အသုံးစရိတ်များဖြစ်သည် ဟု ယူဆပါတယ်။ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ရာခိုင်နှုန်းများစွာပါဝင်သည့်အတွက် ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ သာမန်အသုံးစရိတ် ကျပ် သန်းပေါင်း ၁၄၉၂.၆၀၅ သန်း၊ ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ် ကျပ်သန်းပေါင်း ၁၅၉၅၈.၉၆၂ သန်း၊ စုစုပေါင်း ကျပ်သန်းပေါင်း ၁၇၄၅၁.၅၆၇ သန်းအား ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်မှ အတည်ပြုပေးသင့်ပါ ကြောင်းနှင့် အတည်ပြုပေးပါရန် တင်ပြအပ်ပါတယ်။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်ရှင်။

ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင် ပါဝင်သော
ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ၏ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းများ
နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးမှ ဆွေးနွေးရှင်းလင်းခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏
အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြု
ငွေစာရင်း များနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး သက်ဆိုင်ရာ ပြည်နယ်အဖွဲ့အစည်းဝင် စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာ
ရေးဝန်ကြီးက ရှင်းလင်းတင်ပြသွားသလို ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာ
စိစစ်ရေး ကော်မတီကလည်း အစီရင်ခံစာတင်ပြသွားပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်
ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (ဒုတိယနေ့)၌
ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့သည့် ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင် ပါဝင်သော
ဌာန/ အဖွဲ့အစည်း များ၏ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းများနှင့်
စပ်လျဉ်း၍ အတည်ပြုရန် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

(သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။

လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်)

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက သဘောတူတဲ့အတွက် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ
တင်သွင်းခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင်ပါဝင်သော ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ၏
၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်က
အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာပါတယ်။